
第3届产业经济系统与产业安全工
程国际学术会议（IEIS'2016）

尊敬的  先生/女士，您好！

第3届产业经济系统与产业安全工程国际学术会议（IEIS'2016）将于2016年07月在北京召开。

会议通知会议通知

IEIS’2016将由北京交通大学中国产业安全研究中心、北京交通大学信息管理理论与技术国际研究中心、北京交通
大学经济管理学院主办，澳大利亚悉尼大学商学院运输与物流学院承办，英国雷丁大学协办，并将于2016年7月24
日至27日期间在澳大利亚悉尼与中国北京同时举办。

主办单位：主办单位：

IEEE 物流信息化和产业安全系统专业委员会                  

北京交通大学中国产业安全研究中心

北京交通大学信息管理理论与技术国际研究中心

北京交通大学经济管理学院

承办单位：承办单位：澳大利亚悉尼大学商学院运输与物流学院

协办单位：协办单位：英国雷丁大学

会议语言：英语

会议名称：第3届产业经济系统与产业安全工程国际学术会议（IEIS'2016）会议名称：第3届产业经济系统与产业安全工程国际学术会议（IEIS'2016）

会议时间：2016年7月24日至27日会议时间：2016年7月24日至27日

http://www.huodongjia.com/tag/909/
http://www.huodongjia.com/tag/3646/
http://www.huodongjia.com/tag/980/
http://www.huodongjia.com/tag/920/
http://www.huodongjia.com/tag/2051/


会议地点：中国 北京  会议地点：中国 北京  

会议主题  会议主题  

我们鼓励相关的特邀专题。具体范围包括但不局限于以下主题：  
产业经济  产业经济  
●产业组织  
●产业结构  
●产业战略  
●产业政策  
●农业经济  
●工业经济  
●物流业  
●服务行业  
●地区产业  
产业安全  产业安全  
●产业结构安全  
●产业组织安全  
●产业布局安全  
●产业政策安全  
●产业安全预警  
●实证研究  
●方法研究  

 

会议嘉宾会议嘉宾

1.James M.Tien, Professor, Past President of IEEE SMC, IEEE Fellow, Academician of America National Academy of

Engineering, Dean of College of Engineering at the University of Miami, USA

2.C. L. Philip Chen, Professor, Past President of IEEE SMC, IEEE Fellow, AAAS Fellow, Dean of the Faculty of Science and

Technology at the University of Macau, China

3.Dr. Tae Hoon OUM , Professor, Chairman of the Air Transport Research Society (ATRS), UPS Chair Professor at Sauder

School of Business, University of British Columbia, Canada

4.Gerhard Wäscher , Professor, Past President of European Association of Operational Research. Chair of Management

Science at the Otto-Von-Guericke-University Magdeburg, Germany

5.Zaili Yang ,Professor, Faculty of Engineering and Technology at the school of Maritime and Mechanical Engineering in

Liverpool John Moores University (LJMU), UK

6.Martin Dresner, Professor, Chair of the Logistics, Business and Public Policy Department, R.H. Smith School of Business,

University of Maryland, USA

7.Lei Ji, Professor, the President of the Fourth and Fifth Chinese Society of Optimization,
Overall Planning and Economic Mathematics, Director of the Emergency Management of
Specialized Committee in Chinese Society of Optimization, Overall Planning and Economic
Mathematics, Professor and Ph. D supervisor in Institute of Policy and Management, CAS.

8.Kecheng Liu, Professor, Chair of Informatics and E-Business at University of Reading, UK. He
is the Director of Informatics Research Centre, and Head of School of Business Informatics,
Systems and Accounting, Henley Business School.

会议门票会议门票

 注册项目 注册项目
 早期注册 早期注册

2016.5.30前2016.5.30前
晚期注册晚期注册

2016.7.20前2016.7.20前
现场注册现场注册

2016.7.20后2016.7.20后



普通注册普通注册
500 USD/3000 500 USD/3000 

RMBRMB
550USD/3300550USD/3300

RMBRMB
620 USD/3720 RMB620 USD/3720 RMB

学生注册学生注册
400 USD/2400 400 USD/2400 

RMBRMB
450USD/2700450USD/2700

RMBRMB
520 USD/3120 RMB520 USD/3120 RMB

   IEEE 会员注册   IEEE 会员注册
450 USD/2700 450 USD/2700 

RMBRMB
500USD/300RMB500USD/300RMB 570 USD/3420 RMB570 USD/3420 RMB

  仅参会注册  仅参会注册
300 USD/1800300 USD/1800

RMBRMB
300USD/1800 RMB300USD/1800 RMB 300USD/1800 RMB300USD/1800 RMB

活动家 

成都云数海量智能科技有限公司 

2016年7月4日
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